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Лицемерно је да Београд шаље апеле шта треба да раде Срби на барикадама на Косову
и Метохији, јер је народ из Покрајине тај који треба да упућује позиве Београду, изјавио
је министар унутрашњих послова Ивица Дачић данас у Ариљу.

  

Он је рекао да се залаже за миран и дипломатски начин решавања ситуације на северу
Косова и поред тога што га европске интеграције понекад подсећају на телефонски
апарат без микрофона, јер нико не чује оно што Србија говори.

  

"Најављена акција Кфора о уклањању барикада је појединачни акт и не би требало да
има централно место у свему шта се дешава на северу", рекао је Дачић. Према његовој
оцени, Кфору не одговара заоштравање стања на терену, јер примена силе може да
изазове нове инциденте и сукобе. Дачић је додао да би радо предузео нешто на
решавању ситуације на северу Косова, али полиција нема ингеренције у тој области.

  

Он је такође рекао да су Црква, војска и полиција три институције у Србији у које
грађани имају највише поверења, изјавио је данас министар унутрашњих послова Ивица
Дачић и нагласио да је добро што грађани полицију више не доживљавају као
репресивну силу.

  

Дачић је рекао да је, према анкетама које су спровеле агенције Европске уније, полиција
значајно поправила рејтинг у Србији.

  

(Блиц)
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